
 
 

  

   
 
   
  
 

 
 
 

 

 

CO NÁS ČEKÁ V DUBNU 
Vážení občané, první čtvrtletí je za námi a s ním také dotovaná výstavba 

dětského hřiště u budovy OÚ Milčice č.p. 32. Nutno podotknout, že 18. března 2019 
jsme vybrali novou ředitelku naší mateřské školy – paní Zdeňku Plíškovou. Rád bych jí 
v nové funkci popřál mnoho úspěchů. A na co se můžeme těšit? 13. dubna přijměte 
pozvání na turnaj ve stolním tenise v režii místního hostince, v pondělí 22. dubna bude 
velikonoční koleda a v úterý 30. dubna také tradiční pálení čarodějnic u místního 
rybníka. Všichni jsou srdečně zváni!        

 

 
   

 

BLÍŽÍ SE OTEVŘENÍ 
MATEŘSKÉ ŠKOLY MILČICE 

 

„Vážení rodiče, blíží se den, kdy bude v Milčicích otevřena nová mateřská škola. 
Pilně pracujeme na jejím vybavení kvalitním nábytkem, pomůckami a hračkami.  

13. května 2019 mě čeká první setkání s vámi, při zápisu do mateřské školy. Moc 
se na vás a vaše děti těším. Věřím, že se nám společně podaří v milčické mateřince 
vybudovat takové zázemí pro vaše nejmenší, kam se budou těšit, kde najdou 
kamarády a zažijí spousty zážitků, na které si s radostí vzpomenou i v dospělosti. Ráda 
bych pro to vytvořila atmosféru plnou důvěry a porozumění. Pokud budete mít dotaz 
k fungování MŠ, neváhejte se na mě obrátit.“ vzkazuje paní Zdeňka Plíšková – nově 
jmenovaná ředitelka MŠ Milčice. 

 V průběhu měsíce března vyrostlo 
v parčíku u budovy Obecního úřadu 
také dětské hřiště, které má sloužit 
malým žáčkům. Zanedlouho bude 
prostor oplocen pro větší bezpečnost 
dětí. V současné době je vstup na 
atrakce pouze na zodpovědnost rodičů. 

Postupně se pracuje také na tvorbě 
internetových stránek MŠ, kde už teď 
naleznete mimo jiné i přihlášku k zápisu. 
(Více informací najdete na straně 10.)  

 

ČERVENEC 2015 

DUBEN 2019   



 
 

 

 
   

STRANA 2 

ZAHÁJEN PRODEJ 
RYBÁŘSKÝCH POVOLENEK 

Oznamujeme všem rybářům, že od 
30. března 2019 je zahájena rybářská 
sezona s možností chytání během 
celého týdne. Lístek si lze koupit na OÚ 
Milčice v úředních hodinách. Cena činí 
1200 Kč pro dospělého, děti zaplatí 600 
Kč.  

Případným zájemcům se nabízí také 
možnost jednorázového víkendového 
chytání. Cena lístku činí 200 Kč pro 
dospělého rybáře, 100 Kč pro dítě. 
Povolenky tohoto typu jsou k dostání u 
pana Antonína Zedníka ml., tel. 
+420 702 128 540.  

 

 

 
 

V KVĚTNU PROBĚHNE SVOZ NEBEZPEČNÉHO ODPADU 
Informujeme občany, že v sobotu 11. května 2019 od 14:15 do 14:45 hodin proběhne 

svoz nebezpečného odpadu pro fyzické osoby (neslouží k likvidaci odpadu spojeného 
s podnikáním). S odpadem se můžete dostavit na náves u bývalé školy a předat ho 
osobně posádce – nesmí být zde být hromaděn! Odpad prosíme předávejte ke svozu 
vždy dobře zabezpečený, aby nedošlo např. k jeho vylití! 

Odevzdat můžete např. adsorbční činidla a filtrační materiály (hadry od olejů), obaly 
obsahující zbytky NO, pneumatiky (pouze osobní, bez disků), baterie a akumulátory 
(olověné), kyseliny, zářivky a jiný odpad obsahující rtuť, vyřazené zařízení obsahující 
chorfluoruhlovodíky (lednice), barvy, tiskařské barvy, lepidla a pryskyřice obsahující 
nebezpečné látky, nepoužitelná léčiva, monočlánky, vyřazené TV, monitory, počítače. 
Nepřebíráme eternit, asfaltové lepenky a jiné nebezpečné stavební odpady! 

 
DĚKUJEME, ŽE TŘÍDÍTE!  

 

UKLIĎME ČESKO 
ANI VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 
LETOS NEPLÁNUJEME 

Vážení občané, v letošním roce 
se naše obec nezapojí do úklidové 
akce Ukliďme svět, ukliďme Česko, 
která na dalších místech naší země 
proběhne 6. dubna. Důvodem je 
snaha obecních zaměstnanců o 
udržování pořádku v obci i okolí 
během celého roku. Předpokládá 
se, že se přidáme zase v příštím 
roce.   

Letos neplánujeme ani vítání 
občánků z důvodu menšího počtu 
nově narozených dětí. Také u této 
události očekáváme následující 
termín v roce 2020.  

 



 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Projednání výše vodného a stočného pro rok 2019 
Ing. Weissová seznámila přítomné s výpočtem a navrhovány jsou tyto ceny: 

vodné 0,78 a stočné 0,65 Kč/m3. 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Král, pí. Weissová 

Usnesením byly ceny schváleny. 
 

Projednání a uzavření smlouvy s Elektrowin 
Byla předložena smlouva s firmou Elektrowin na rozšíření služeb – střední a velké elektrozařízení, 

po doladění vzájemných vztahů lze podepsat. 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Král, pí. Weissová 

Usnesením byla smlouva schválena. 
 

Projednání smlouvy se Středočeským krajem o umožnění realizovat stavbu 
Byla předložena smlouva se Středočeským krajem735/00066001/2019/KH/RU/SS, která 

umožňuje realizovat stavbu chodníku směrem ke hřišti 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Král, pí. Weissová 

Usnesením byla smlouva schválena. 
 

Veřejnoprávní smlouva se Stč. Krajem na dotaci pro nákup tepelného čerpadla v budově č.p. 32 
P. starosta seznámil přítomné s předmětnou smlouvou. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Král, pí. Weissová 
Usnesením byla smlouva schválena. 

 
Pohovory s kandidátkami na funkci ředitelky MŠ 

Byla podána informace o dnešním pohovoru a výběru pí. Zdeňky Plíškové. V přechodném 
a přípravném období s ní bude uzavřena DPP se sazbou 200,- Kč/hod. 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Král, pí. Weissová 

Usnesením byla zpráva vzata na vědomí a sazba DPP schválena. 
 

Výběrové řízení na 2. etapu dětského hřiště pro MŠ 
VŘ se bude týkat dodávky altánu pro dětské hřiště, ukončení realizace do 30.6.2019 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Král, pí. Weissová 
Zpráva byla vzata na vědomí. 

  
Nájemní smlouva s AFK Milčice 

Byl předložen návrh nájemní smlouvy s AFK Milčice, bude vypsán záměr na pronájem a 
poté smlouvy uzavřena. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Král, pí. Weissová 
Usnesením byl návrh vzat na vědomí. 

 
Finanční příspěvek pro MS Pečky a SSK Milčice 

Byla předložena žádost Mysliveckého spolku Pečky o finanční příspěvek na činnost ve výši 5.000,- Kč 
a žádost SSK Milčice o příspěvek 5.000,- Kč na činnost a 5.000,- Kč na práci s dětmi. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Král, pí. Weissová 
     Usnesením byly příspěvky schváleny. 

STRANA 3 

JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA 18. 3. 2019 
Přítomní: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Král, pí. Weissová  

Omluvení: p. Černý 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

„Musím říct, že rok 2018 proběhl takovou rychlostí, když jsem jako každoročně zasedla k psaní 
zprávy o činnosti za minulé období, přišlo mi, že jsem předešlou zprávu psala před týdnem. I v 
uplynulém roce byli naši členi ZKO velmi aktivní. Pokud to mohu shrnout, členi udělali nějaké nové 
zkoušky, vyhráli nějaké výstavy a máme a na to jsme obzvláště pyšní, MISTRA SVĚTA V OBRANÁCH 
DOBRMANŮ za rok 2018…. ale popořadě. 

Začátkem roku jsme v lednu hostili francouzské buldočky z celé republiky na bonitaci ,která 
proběhla úspěšně a bylo zbonitováno celkem 38 jedinců. 

Konec dubna to jsou prostě „čáry“… jako každý rok spolupracujeme se Sadskými hasiči a naše 
cvičiště ožije rojem čarodějnic různého stáří a velikostí, je to pro nás již tradice a potěšení. 

V květnu se naše členka Leona 
Sosnová nominovala na Mistrovství 
světa dobrmanů. Nejlepších 58 
dobrmanů z celého světa se sjelo 
tentokrát do Lozorna na Slovensko. 
Leony pes Apollo od Novomlýnských 
jezer je již mazák , bylo to pro něj již 
třetí mistrovství světa v řadě a Apollo 
zúročil své zkušenosti a v královské 
disciplíně – obraně IPO3, nenechal 
nikoho na pochybách, že nemá v 
současné době konkurenci, pan 
rozhodčí Aad Broekhuinzen z 
Holandska obodoval jeho výkon 98 
body(ze sta možných), vyhrál tuto 
disciplínu a stal se Mistrem Světa v 
obranách dobrmanů 2018 !!! 
Obrovská gratulace!!!Krom obřího 
poháru to byl pro celý tým zážitek na 
celý život. Nutno dodat, že Apollo 
tímto výkonem ukončil svou závodní kariéru a doufáme, že prožije ve zdraví se svou majitelkou mnoho 
dalších let. Leona si připravuje dalšího mladého psa pro závody, takže uvidíme za pár let. 

Pevně doufáme, že na úspěchy naváže další úspěšný člen naší organizace Jožka Okáník, který 
byl v minulých letech také velmi úspěšným reprezentantem a několikanásobným Mistrem republiky ve 
výcviku dobrmanů a v současné době si připravuje mladého pejska Booger Wächter Vinces. Booger 
na podzim úspěšně složil svou první zkoušku BH a svědomitě se připravuje dál…držme palce. 

Po květnu přišel červen a naše ZKO hostila již tradičně německé ovčáky na jejích Oblastní výstavě 
a bonitaci. Do Sadské se sjelo celkem 13 jedinců na bonitaci a 38 jedinců v různých třídách na výstavu. 
Pro našeho člena Vladimíra Beneše a jeho odchovy byla tato akce velmi úspěšná. Vláďa je majitelem  

STRANA 4 

KYNOLOGOVÉ ZE SADSKÉ  
TRÉNUJÍ NA MILČICKÉM HŘIŠTI 

Již mnohokrát jme měli možnost vidět na místním fotbalovém hřišti trénink psů Základní 
kynologické organizace ze Sadské. Předsedkyně ZKO Sadská paní Leona Sosnová byla tak 
laskavá, že nám umožnila nahlédnout do loňských úspěchů jednotlivých členů organizace 
poskytnutím fotografií a tohoto zajímavého článku, který vyšel také v Sadských novinách. 

 

Uprostřed skupiny mužů stojí paní Leona Sosnová se psem Apollem od 
Novomlýnských jezer (foto poskytla paní Leona Sosnová) 



 
 

 
 
 
 

chovatelské stanice Od Mrtvé řeky, kde se výstavy zúčastnily hned dvě feny z jeho chovu a jejich 
matka Olli z Agíru. 

Obě mladé feny Cora a Carka od Mrtvé řeky obsadily dvě první místa ve třídě dorostu a jejich 
matka Olli z Agíru v konkurenci 13 fen vyhrála a jako V1,VT Oblastní vítěz se stala nejúspěšnější fenou 
výstavy. Gratulujeme!!! Tento úspěch našeho člena a jeho odchovů není ojedinělý, v uplynulém roce 
se Vláďa zúčastnil těchto výstav : 

Fena Carka od Mrtvé řeky: 
14.4. Kolín, Krajská výstava dorost VN 1. 
9.6. Sadská Oblastní výstava VN 2 
4.8 . Znojmo KVV VN 4 
28.9. Zásmuky Oblastní tř. mladých VD1 Vítěz třídy 
10.11. Mělník Oblastní tř. mladých VD 1 Vítěz třídy 

Fena Olli z Agíru Bohemia: 
14.4. Kolín, Krajská výstava tř. pracovní,V1,VT.Krajský vítěz 
9.6 Sadská Oblastní výstava tř. pracovní V1,VT.Oblastní vítěz 
28.9 Zásmuky Oblastní výstava, tř. pracovní V1VT.Oblastní vítěz 
Gratulujeme k výborné chovatelské práci a reprezentaci!!!!! 
 

O prázdninách se někteří naši členové zúčastnili výcvikových campů a také se pracovalo na 
údržbě cvičiště, za loňský rok odpracovali naši členové 344,5 brigádnických hodin. 

Začátkem září jsme propůjčili cvičiště akci, která měla svůj druhý ročník – po Běhu pro Sadskou to 
byla Sadská devítka – běh pro všechny generace, super projekt Jardy Lamberta, kterému moc 
fandíme, trasy běhu jak pro děti, tak pro dospělé startovaly u nás na cvičáku, zajišťovali jsme 
občerstvení a moc jsme si tu nepejskařskou akci užili. 

Další naše aktivní členka Dáša Kopencová, členka Záchranné brigády kynologů ČR, která se 
věnuje se svojí fenou Holandského ovčáka Beatrix z Vandalky záchranařině, také nezahálela a rozšířila 
si kvalifikaci o novou hasičskou zkouškou ZPV A plošného vyhledávání a stala se velitelem záchranného 
družstva ve Všechlapech. Dášo gratulujeme, snad nebude tvé práce moc zapotřebí. 

Poslední akcí na našem cvičišti byl v listopadu 
stopařský seminář s Martinem Matouškem. Martin 
je dlouholetým a velmi úspěšným 
reprezentantem ve výcviků psů, konkrétně 
německých ovčáků, je rozhodčím z výkonu, 
povoláním psovod u policie ČR. Se svými fenami 
dosáhl na nejvyšší tituly, je Mistrem republiky IPO 
FH, třetí na Mistrovství světa WUSW s nejlepší 
poslušností konané v americké Philadelphii, je 
vítězem mnoha závodů, jak ve všestranném 
výcviku, tak i ve stopařském výcviku, na což je 
specialista. Najít volný den s takto zaměstnaným 
člověkem, který navíc semináře nedělá, byl velký 
voříšek a bylo nám opravdu ctí si poslechnout 

výcvikové metodiky takové ikony. O seminář byl 
velký zájem z řad kynologů z celé republiky , po 
dopolední teoretické části, jsme praktické 

nácviky přesunuli na pole a myslím, že si všichni odnesli mnoho podmětných maličkostí, které zařadí 
do svého výcvikového plánu. 

Tak to byl rok 2018 z pohledu naší ZKO Sadská, v novém roce nás čeká mnoho dalších akcí, 
závodů, výstav a my přejeme všem našim členům, aby se jim dařilo alespoň tak, jako doposud a všem 
lidem přejeme úspěšný rok 2019.“ 

STRANA 5 

Trénink na milčickém hřišti (foto poskytla paní L. Sosnová) 



 
 

 
 
 
 

BŘEZNOVÁ UTKÁNÍ AFK MILČICE 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

Zdroj: souteze.fotbal.cz 
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